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 Reggel a Báthory István Általános Iskolában ünnepélyes keretek között kezdetét vette a 
2024-2025-ös tanév. Foszner-Korodi Ildikó igazgatónő köszöntötte a jelenlévőket, külön figyelmet 
fordítva a 7 előkészítő osztályos kisdiákra, akiket Orosz Orsolya tanítónő és a nyolcadik osztályos 
tanulók vezettek be a „Báthorys családba”. Az igazgatónő üdvözölte az iskola régi diákjait, a peda-
gógusokat és a szülőket, remélve, hogy mindenki kipihente magát a nyári vakáció alatt, és közös 
munkára hívta fel a tanulókat az új tanévben.

 Az eseményen a történelmi egyházak képviselői is szót kaptak. Bodor Lídia Emese lelkész 
a tanulás fontosságáról beszélt a digitalizált világ kihívásaival szemben, míg Pál Áron tisztelendő 
úr a hajókészítő munkások példáján keresztül szemléltette az ismeretszerzés szükségességét. 
Kozma Endre lelkipásztor Reményik Sándor „Templom és iskola” című versére hivatkozva hang-
súlyozta, hogy a hit és az oktatás elengedhetetlen a kisebbségi közösségek megmaradása érde-
kében.

folytatás a 3. oldalon

26. Szeben Megyei 
Magyar Napok

 Idén 26. alkalommal rendezzük meg a 
Szeben Megyei Magyar Napok ünnepi program-
sorozatát, amelyet a Medgyesi RMDSZ, a Gyön-
gyvirág Néptánccsoport és a Szeben megyei 
RMDSZ szervez 2024. október 18–27. között. 
A 10 napos rendezvény minden korosztály 
számára tartogat érdekességeket: sportverse-
nyek, gombászás, horgászverseny, kulturális 
események, színházi előadás, bábelőadások, 
néptánc és kézműves foglalkozások, valamint 
szüreti kosaras bál színesítik a rendezvényt. 
Részletes program és további információk az 
esemény hivatalos online felületein érhetők el. 
Szeretettel várunk minden érdeklődőt! 

Tanévnyitó a Báthoryban
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Beszámoló az RMDSZ Szeben megyei szerveze-
tének 2024. szeptember 10-i küldöttgyűléséről

Időpont és helyszín:

2024. szeptember 10., kedd

Millennium-Ház, Medgyes

Résztvevők:

• Orosz Csaba, az RMDSZ Szeben megyei elnöke

• Kémeri Attila, az RMDSZ Szeben megyei ügyvezető elnöke

• Balázs Botond, az RMDSZ medgyesi elnöke

• A megyei állandó tanács tagjai

A küldöttgyűlés témája:

A 2024-es parlamenti és államelnöki választások ütemter-
vének bemutatása.

 A küldöttgyűlést Orosz Csaba vezette, aki ismertette a 
választások kulcsfontosságú mérföldköveit. Három hét alatt 
három választás lesz: az államelnöki választások első fordulója 
november 24-én, a parlamenti választások december 1-én, az 
államelnöki választások második fordulója pedig december 
8-án. Elsőként az aláírásgyűjtés a legfontosabb feladat: Szeben 
megyéből 1100 aláírás szükséges az elnökjelölt, és 800 aláírás 
a parlamenti jelöltek támogatására. Az aláírások leadási határ-
ideje 2024. szeptember 27.

 A parlamenti választásokra 2024. december 1-én kerül 
sor. Szeben megyében a jelölési határidőig 8 képviselőjelölt 
és 5 szenátorjelölt nyújtotta be jelölési dossziéját, továbbá 
a Kárpátokon kívüli megyék képviseletére 5 további jelölt 
tett eleget az SZKT által meghatározott kritériumoknak. Az 
RMDSZ Szeben megyei szervezete szeptember 26-án rangso-
roló küldöttgyűlést hív össze, amely során eldöntik a listákon 
szereplő jelöltek végleges sorrendjét.

 Az államelnöki választások első fordulójára 2024. 
november 24-én, a második fordulóra pedig december 8-án 
kerül sor. Az RMDSZ számára az államelnöki választás kiemelt 
jelentőséggel bír, mivel a központi kampány részeként olyan 
jelöltet kívánnak indítani, aki ismert és támogatott a magyar 
közösségen belül. Az elnökjelölt szereplése a médiafelüle-
teken nemcsak az államelnöki pozícióért folytatott küzde-
lemben fontos, hanem egyúttal előkészíti a terepet a decem-
beri parlamenti választásokhoz is. Az RMDSZ célja, hogy a 
kampány során széles körű mozgósítást érjenek el, és az elnök-
jelölt személye húzóerőként szolgáljon a decemberi parla-
menti választásokon való részvétel növelésére is.

 A központi kampány mellett a helyi kampány főként 
kulturális eseményekre, online jelenlétre és door-to-door 
akciókra fog építeni. Bár nem lesznek helyi választási irodák, 
két megyei választási iroda fogja választások szervezését és 
felügyeletét elvégezni.

 Orosz Csaba kiemelte, hogy a helyhatósági választá-
sokon elért sikereket tovább kell vinni, és a Parlamentben 
vagy kormányzati szinten is képviseletet kell szerezni annak 
érdekében, hogy a közösségi fejlesztések forrásai biztosítva 
legyenek.

RMDSZ
RMDSZ küldöttgyűlés Medgyesen
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folytatás az első oldalról

 Az RMDSZ képviselői is felszólaltak. Orosz Csaba, az 
RMDSZ Szeben megyei elnöke, a helyi magyar közösség veze-
tőjeként, elkötelezte magát az iskola támogatása mellett, amíg 
csak magyar gyermekek járnak ide. Benedek Zakariás parla-
menti képviselő háláját fejezte ki a szülőknek és pedagógu-
soknak, amiért a nehézségek ellenére vállalják, hogy magyar 
iskolába küldik gyermekeiket, kiemelve, hogy ez a közös erőfe-
szítés a közösség fennmaradásának záloga.

 Ezt követően Foszner-Korodi Ildikó igazgatónő bemu-
tatta az osztályokat, osztályfőnökeiket, pedagógusaikat, 
valamint az iskola teljes személyzetét. Hangsúlyozta, hogy az 
oktatási intézmény minden egyes tagja elkötelezetten dolgozik 
a gyerekek sikeréért és fejlődéséért, valamint köszönetet 
mondott a szülőknek és a közösségnek az iskola iránti bizalmu-
kért és támogatásukért. Kiemelte, hogy az iskola számára külö-
nösen fontos a családokkal való szoros együttműködés, hiszen 
csak így érhetnek el hosszú távú sikereket.

 Az igazgatónő beszédében külön szólt két fontos iskolai 
programról is, amelyek az idei tanévben is folytatódnak. Az 
egyik a Hosszabbított Program, amely lehetőséget biztosít 
39 diák számára, hogy délutánonként felügyelet mellett 
oldják meg a házi feladataikat. A program célja nemcsak a 
tanulmányi munka segítése, hanem az is, hogy a diákok jó közös-
ségben, és hasznosan töltsék el a délutánjaikat. A délutáni 
foglalkozásokon a gyerekek sporttevékenységeken vehetnek 
részt, csapatépítő játékokat játszhatnak, valamint közös film-
nézéseken is részt vesznek.

 A másik fontos bejelentés az Iskolabusz-Program foly-
tatása volt, amely a környező településeken élő diákok ingáz-
tatását oldja meg. A program három különböző útvonalon 
biztosítja 17 gyermek biztonságos szállítását az iskolába és 
haza: az első útvonal Magyarsáros és Balázstelke településeket 
fedi le, a második Holdvilág, Ernye, Almás, Somogyom és Ecel 
településeket köti össze Medgyessel, míg a harmadik útvonal 
Kiskapus, Bólya, Nagybaromlak és Medgyes között szállítja a 
diákokat. Ez a program rendkívül fontos a vidéki településeken 
élő magyar diákok számára, hiszen így biztosított, hogy ők is 
részt vehessenek a magyar nyelvű oktatásban.

 Az igazgatónő megköszönte a támogatást a Pro Schola 
Mediensis Alapítványnak, a Bethlen Gábor Alapnak, a Rákóczi 
Szövetségnek, a Communitas Alapítványnak, a Szeben megyei 
RMDSZ-nek és a Medgyesi MADISZ-nak, majd hivatalosan 
megnyitotta a 2024-2025-ös tanévet. 

 A szórványvidékeken működő Afterschool program 
során a pedagógusok nemcsak a házi feladatokban segítik a 
gyerekeket, hanem különféle készségfejlesztő foglalkozásokat 
is biztosítanak számukra.

 13 megye (és Bukarest) 64 iskolájában 190 pedagógus 
közreműködésével szeptember 23-án, hétfőn indult a Délutáni 
oktatási program, melyben idén 2904 gyermek vesz részt.

 „Az Afterschool legnagyobb sikerét a folyamatosan 
növekvő érdeklődés mutatja számunkra, illetve egyes települé-
seken az elmúlt években tapasztalható megnövekedett diáklét-
szám. Több helyszínen azt láttuk, hogy az utóbbi időszakban a 
programnak köszönhetően sikerült stabilizálni a gyereklétszámot 
és elkerülni azt, hogy a magyar oktatás megszűnjön. A 2019 óta 
működő Délutáni oktatási program elmúlt 6 éve alatt összesen 
14.030 diák vett részt a foglalkozásokon.” - közölte Nagy Zoltán 
Levente, a programot szervező Iskola Alapítvány elnöke.

 A délutáni oktatást igénylő, több mint 2500 család 66%-a 
magyar, 14%-a román, 18%-uk vegyes nemzetiségű, 2% egyéb, 
a romántól és a magyartól eltérő nemzetiségű.

 A program hozzájárul a mindennapi meleg ebéd költ-
ségeinek fedezéséhez is, ezzel is közvetett anyagi segítséget 
nyújtva a családoknak. Idén 2395 gyermek ebédköltségeit az 
Alapítvány biztosítja, míg 509 diák az Egészséges ebéd program 
részeként kap meleg ételt.

 A program hosszútávú célja továbbra is az, hogy 
vonzóbbá tegye az anyanyelvi oktatást, támogassa a magyar 
identitás megőrzését, és erősítse a magyar iskolák szerepét a 
szórványvidékeken is. A délutáni oktatási program finanszíro-
zását Magyarország Kormánya biztosítja.

Forrás: rmdsz.ro

Elkezdődött az Iskola 
Alapítvány Délutáni 
oktatási programja!
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Tájfotók a világ pereméről

 A medgyesi Schuller-ház szeptember 12-én, 18 órától 
szervezte meg Timár Zsolt „Szigetek” című fotókiállításának 
ünnepélyes megnyitóját. A rendezvényt Balázs Botond mélta-
tása indította, amelyben rámutatott, hogy a kiállítás képei 
nemcsak a természeti szépségek egyedülálló látványát adják 
vissza, hanem magával ragadóan inspirálnak arra, hogy a nézők 
személyesen is megismerjék ezeket a tájakat. Ezt követően a 
fotóművész röviden bemutatta pályafutását, és köszönetet 
mondott támogatóinak, akik nélkül ez a kiállítás nem valósul-
hatott volna meg, köztük a Hera Industrial Kft.-nek, a Medgyesi 
Rádiónak, a Nova TV-nek és a Schuller Háznak.

 Timár Zsolt 1983-ban született Medgyesen, és már gyer-
mekkorától kezdve élénken érdeklődött a fényképezés iránt. 
Fotós pályafutása során számos helyi és nemzetközi kiállí-
táson vett részt, és tagja lett a marosvásárhelyi „Marx József” 
fotóklubnak, amely meghatározó szerepet játszott művészi 
fejlődésében. A természet és a szocio-etnográfiai fotózás 
iránti szenvedélye képeiben is megjelenik, amelyek gyakran 
távoli tájak és kultúrák szépségeit tárják a közönség elé.

 A fényképezés iránti elköteleződés már fiatalon kezdő-
dött, amikor először vehetett kezébe egy Zenit 12-es gépet. 
Számára a fotózás több, mint hobbi: menedék, inspiráció 
és kreativitás forrása is egyben. Ezt a tudást és szenvedélyt 
tovább mélyítette a szebeni „Image Art” fotós iskolában, ahol 
szakmai alapokat szerzett. A „Marx József” fotóklubban foly-
tatott tevékenysége újabb lehetőségeket nyitott meg előtte, 
és hozzájárult alkotói fejlődéséhez.

 A tájfotózás különleges szerepet tölt be az alkotó 
életében. A természet megörökítése során megtalálja a békét 
és harmóniát, amit a hegyek, mezők és folyók világa nyújt. A 
napfény játékát, a természet színeit és a pillanatok egyedi-
ségét örökíti meg, miközben a drónfotózás új dimenziókat és 
perspektívákat nyit meg számára. Ezek a pillanatok segítik őt 
abban, hogy a természet szépségeit teljes mértékben átélje és 
visszaadja a képeken keresztül.

folytatás az 5. oldalon

„Szigetek” – Egy varázslatos utazás Izlandtól 
Teneriféig
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folytatás a 4. oldalról

 A „Szigetek” című kiállítás Timár Zsolt első személyes 
tárlata, amely a természet szépségeit ünnepli, különös tekin-
tettel az izlandi és norvégiai tájakra. A kiállítás központjában 
Izland áll, ahol a vulkanikus sziklák, gleccserek és a geoter-
mikus területek élénk színei együtt egy varázslatos világot 
tárnak a nézők elé. A látogatók emellett Norvégia északi szige-
teinek, Tenerifének és az Azori-szigeteknek a lenyűgöző tájait 
is megcsodálhatják. Timár Zsolt képei nem csupán a természet 
szépségeit mutatják be, hanem arra is inspirálják a nézőket, 
hogy felfedezzék ezeket a varázslatos helyeket.

 Az évek során Timár Zsolt számos hazai és nemzetközi 
fotóversenyen is sikeresen szerepelt, ami hozzájárult ahhoz, 
hogy munkái most szélesebb közönség elé kerüljenek. Ez a 
tárlat az alkotó első önálló kiállítása, amely egy nagyobb, 
országos kiállítássorozat részeként kerül megrendezésre. A 
medgyesi bemutatkozást követően a kiállítás többek között 
Szebenben, Kolozsváron és Nagyváradon is látható lesz. 

 A helyi közönség számára a fotókiállítás minden 
hétköznap 11-17 óra között látogatható 2024. szeptember 
30-ig, lehetőséget adva arra, hogy még többen megismer-
hessék az alkotó egyedi látásmódját és a természet szépségeit.

Sziasztok! Szabó Benedek vagyok, pécsi lakos. 

 Nagy örömmel érkeztem meg Medgyesre a Petőfi 
Sándor Program ösztöndíjasaként, ahol a Magyar Demok-
ratikus Ifjúsági Szövetség (MADISZ) munkáját fogom segíteni 
az elkövetkezendő kilenc hónapban. Már az első pillanattól 
kezdve barátságos fogadtatásban részesültem: a helyiek és a 
szövetség tagjai meleg szívvel üdvözöltek, és azonnal éreztem, 
hogy egy összetartó, segítőkész közösségbe kerültem.

 A program keretében feladatom lesz támogatni a helyi 
magyar közösség kulturális és ifjúsági programjainak és a 
közösségi összetartást erősítő tevékenységeknek a szerve-
zését, valamint segíteni az identitás megőrzését. Nagyon 
izgatott vagyok, hogy részese lehetek ennek a folyamatnak, 
hiszen a magyar kultúra és hagyományok megőrzése minden 
generáció számára kulcsfontosságú, különösen a határon túli 
területeken.

 A következő kilenc hónapban szeretnék hozzájárulni 
ahhoz, hogy a fiatalok még aktívabb szereplői legyenek a 
közösségi életnek, és hogy minél több ember érezze, mennyire 
fontos és értékes a közösségi összetartozás. Bízom benne, 
hogy olyan programokat és rendezvényeket sikerül szervezni, 
amelyek hosszú távon is pozitív hatással lesznek a helyi közös-
ségre.

 Alig várom, hogy megismerhessem a település minden-
napjait, a helyi szokásokat, és közösen dolgozhassak a MADISZ 
csapatával azon, hogy erősítsük a helyi magyar közösség 
hangját és szerepvállalását. Reményeim szerint a következő 
hónapokban nem csak szakmailag, hanem emberileg is sokat 
fogok tanulni, és életre szóló élményekkel gazdagodom majd.

Petőfi Program        
ösztöndíjas Medgyesen
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Negyedszerre államelnökjelölt. Van még kihívás ebben?

 Hogyne volna! Az elnökválasztásnak mifelénk legin-
kább tízévente van súlya, és ilyenkor valóban mindenki erre 
figyel. Amit ebben a kampányban mondok, azt meghallja az 
ország. A magyarok üzenetét pedig csak én mondom el, más 
nem. Emellett arról beszélek, hogy vissza kell állnia a rendnek 
polgár és állam viszonyában: a polgárnak van állama, és nem 
az államnak polgára. Nyerésre játszom, semmi vesztenivalóm 
nincs!

Az elmúlt hetekben vita alakult ki az Ön jelöltsége körül. 
Román újságírók már nem is arról beszélnek, hogy szabad-e 
magyar jelöltre szavazni, hanem arról, hogy miért jobb a 
magyar jelölt, mint a többiek…

 Látva, kik a jelöltek, és hogy miről beszélnek, amiről 
kellene, tulajdonképpen nem meglepő ez. Az az érzésem, 
hogy az indulásom megnyugtatja a gondolkodó román embe-
reket arról, hogy legalább egyvalaki a józan észt képviseli, és 
az ország valós problémáiról beszél.

De lesz ebből román szavazat is?

 Én azzal számolok, hogy egyre több! Nagyon pozitív élmé-
nyeim vannak az elmúlt hetekből. Sok román ember állított 
meg az utcán, a benzinkúton, többen írtak személyesen: újság-
írók, véleményformálók, hogy engem támogatnak. Szerintem 
nincs ebben semmi ördöngösség, én csak azt csinálom, ami a 
dolga lenne egy államelnök(jelölt)nek. A lényegről beszélek: 
az állam a polgárok fejére nő. Ahelyett, hogy segítene, ma csak 
megnehezíti a polgárok dolgát.

Iohannis elnök pontosan ezt mondta egy adott ponton: az 
állam kudarcot vallott.

 És igaza volt… legalább akkor, egyszer. Persze, az élet 
ment tovább, az emberek pedig nem értették, hogy mondhat 
ilyet következmények nélkül az ország első embere, aki 
maga is felelős az előállt helyzetért. Iohannis azóta is hallgat, 
miközben háború van a szomszédban, aszályok nyáron, árvizek 
ősszel, tragédiák a kórházakban, drogok az iskolákban és sorol-
hatnám.

És a mostani kormány mit tesz ez ellen?

 Érdemben semmit. Ezt kiválóan bizonyítja a pénzügymi-
niszter legutóbbi húzása: pénzügyi amnesztiát javasolt. Ami azt 
jelenti, hogy akik eddig nem fizettek adót, azoknak engedje el 
az állam a tartozásaikat. Én pont az ellenkezőjét mondom, és 
szerintem az összes tisztességes ember is az országban: aki 
fizeti az adóit, azt támogatni, aki nem fizeti, azt büntetni kell.

Szokott Ön beszélni a demográfiai problémákról is. Van az 
állam mérete és e között összefüggés?

 Hogyne. Románia egyik legsúlyosabb, konstans válsága a 
demográfiai helyzet alakulása. A kivándorlás, a népességcsök-
kenés mindenkit érint: románokat és bennünket, magyarokat 
is. Azt szoktuk mondani, hogy a 24. órában vagyunk, de éppen 
emiatt kell cselekedni! Mi az RMDSZ-ben ezt a problémát felis-
mertük jó idejében, és kormányon javaslatot is tettünk család-
politikai, népesedéspolitikai intézkedésekre: több mint 200 
bölcsőde építéséről döntöttünk, kiharcoltuk, hogy legyen 
családügyi minisztérium, és ezek csak a legfontosabbak. De ezt 
a munkát folytatni kell! Én nem szeretném, hogy elmenjenek a 
magyarok a szülőföldjükről, és máshol keressenek jövőt. Nem 
szeretném, hogy a polgárok azt gondolják, hogy Románia csak 
az országuk lehet, de az otthonuk nem, és a lábukkal szavaz-
zanak, elvándoroljanak. Mert elegük van abból, hogy az állam 
nem látja el alapvető funkcióit. Ráadásul ma tisztelet helyett 
csak gyanakvást kap az ember. Románia nem az ügyes emberek, 
hanem az ügyeskedők országa. Aki tisztességesen játszik, azt 
vegzálják, az ügyeskedőket meg békén hagyják.

Emlékeim szerint minden kormány megígérte eddig a bürok-
rácia csökkentését, aztán nem történt semmi!

 Dehogynem, történt! Mindig tovább nőtt. Leginkább 
egy kisgömböchöz tudnám hasonlítani ma az államot. Nő és 
nő és nő… Nő a bürokrácia a hivatalban. Nő az egyenlőtlenség 
a város és vidék, egyik és másik régió között. Nő a sor a kórhá-
zakban. És nő a teher mindenkin. A gyerekeimnek lassan annyi 
órájuk van az iskolában, mint amennyi egy hivatalnok munka-
ideje – csak neki nem kell leckét írni, miután hazamegy. Na, 
ezen akarunk változtatni.

Hogyan?

 Úgy, hogy visszamegyünk a kormányba. Ahogy eddig, 
úgy ezután is a józan észt és a magyarok érdekeit fogjuk ott 
képviselni. Sosem titkoltuk, hogy az őszi választások tétje, 
hogy a magyar közösség döntési pozícióba jusson. Ezért kell 
ismét kormányra kerülnünk. Bizakodó vagyok: ha ősszel megis-
mételjük a tavaszi eredményt, akkor bármennyire is akarnak, 
nem tudnak bennünket megkerülni. Mi a reményt képviseljük: 
azt, hogy lehet a dolgokat jól is csinálni. Hogy a politika minde-
nekelőtt a közösségi ügyek képviseletét jelenti. Én úgy látom, 
és a tavaszi eredmények ennek fényes bizonyítékát adják, hogy 
közösségünk bizalma folyamatosan nő az RMDSZ iránt.

Mindent egybevetve, kinek érdemes Önre és az RMDSZ-re 
szavazni ősszel?

 Annak, aki erős magyar képviseletet akar. És annak, 
aki erős polgárokat ebben az országban. Mi határozottan azt 
képviseljük, hogy többet kapjon a polgár: több lehetőséget, 
több tiszteletet. És jusson kevesebb az államnak: kevesebb 
pöffeszkedés, kisebb bürokrácia. Mondhatnám úgy is, hogy az 
állam kevesebbet kérjen, de többet adjon. Háromszor válasz-
tunk: november 24-én és december 1-jén szavazzunk a szívünk 
és az eszünk szerint, a nyolcadikán meg ráér később gondol-
kodni.

Kelemen Hunor: többet 
a polgárnak, kevesebbet 

az államnak!
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 Az RMDSZ javaslatára szavazta meg a szenátus 
plénuma annak a káros előírásnak az eltörlését, amely a már 
létező energiatermelő fogyasztókat, proszumereket arra 
kötelezte volna, hogy energiatárolókat telepítsenek.

 Antal Lóránt, az RMDSZ szenátora és az energiaügyi 
bizottság elnöke még múlt héten, a szakbizottságok döntése 
után elmondta: „Nem változtathatjuk meg a szabályokat a játék 
közben! Nem kötelezhetjük azokat, akik korábban, érvényes 
jogszabályok alapján döntöttek úgy, hogy proszumerek lesznek, 
hogy új, visszamenőleges hatályú előírásokat tartsanak be. Az 
RMDSZ mindig is a termelő fogyasztók érdekeit képviselte. 

Ezért kezdeményeztük jogaik bővítését annak érdekében, hogy 
aki többletenergiát termel, meg is kapja a betáplált energiáért 
járó kifizetést, ezért töröltük az ún. napadót is, és ezért támo-
gattuk már 2019-ben azon jogi keret megteremtését, amely 
lehetővé tette, hogy bárki energiatermelő fogyasztó lehessen.”

 Cseke Attila, az RMDSZ szenátusi frakcióvezetője hozzá-
tette: „Romániában a józan ész politikájára van szükség. Ennek 
teljesen ellentmondott a ma eltörölt káros előírás. Ha valaki 
többletenergiát termel, az kompenzálásra jogosult, az energia-
termelő fogyasztókat nem akadályozni, hanem bátorítani kell.” 
A ma megszavazott törvénytervezetről végleges döntés annak 
képviselőházi megvitatása után fog születni.

Forrás: rmdsz.ro

Támogatók - Partnerek

Nem kötelezhetik 
tárolókapacitások 

telepítésére a már aktív 
energiatermelő 

fogyasztókat
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